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Адрес HEGLA boraident GmbH & Co. KG 
LASER - NANOTECHNOLOGIES IN GLASS 
Koethener Strasse 33a 
06118 Halle (Saale)

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Laser Marking Systems: sophisticated laser transfer technologies for aesthetic, resistant and individual markings (glass ID) with industry
codes. 
Available as workstation and OEM for integration into automated  glass processing lines 
Standard and customer-specific systems 
 
Identification Systems (ID readers): adapted systems for reliable identification and decoding of ID markings 
 

        >>   Matched Marking and Identification Systems (MID) made by boraident are the basis for

               -  monitoring and controlling the manufacturing process, 
               -  quality management 
               -  product traceability for the whole product cycle

              The unity of Marking and Identification Systems can guarantee maximum process reliability.

 Glass sensors for reliable glass handling:

             - boraident Sidetest: Detection of tin and air side of float glass 
             - boraident Count: Detection of interlayers, numbers and thickness of glass panes in a stack 
             - boraident HST checkmarker pen: thermocromic ink for  evidence of heat soak test. 
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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